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Aan het college van burgemeester en wethouders van Vlaardingen. 
 
Vlaardingen, 9 juni 2021.  
 
Betreft vragen art. 34 RvO over; Noordzeehavenaanpak criminaliteit. 
 
 
Geacht college van burgemeester en wethouders, 
 
 
Eind mei stemde de Tweede Kamer in met een motie1 van Mirjam Bikker (ChristenUnie) en Anne 
Kuik (CDA) om te komen tot een structurele Noordzeehavenaanpak in de strijd tegen 
verschillende vormen van ondermijnende criminaliteit, waaronder drugscriminaliteit en 
mensensmokkel in of in nabijheid van (onze) havens. 
 
In de motie wijzen Bikker en Kuik op het feit dat grote én kleine zeehavens vatbaar zijn voor 
verschillende vormen van ondermijnende criminaliteit. Ze vinden dat naast gemeenten ook 
rederijen, havenbedrijven en beveiligingsbedrijven belangrijke spelers zijn om ondermijning in het 
havengebied tegen te gaan. Volgens hen is het cruciaal om ter voorkoming van verplaatsing van 
criminele activiteiten (waterbedeffect), afstemming over maatregelen te zoeken met andere 
Noordzeehavensteden. De Rotterdamse Zeehavenpolitie2 pleit hier ook voor. 
 
In de evaluatie en het uitvoeringsplan van het Integraal Veiligheidsplan staat opgenomen dat in 
samenwerking met douane, zeehavenpolitie, Koninklijke Marechaussee , DFDS en de gemeente 
Vlaardingen gewerkt wordt aan gerichte controles en betere opsporingsmethoden om gezamenlijk 
de inklimmersproblematiek aan te pakken. Verder lezen we niet meer over extra (regionale) 
samenwerking op het gebied van criminaliteit in onze havens. 
 
Daarom wilt de ChristenUnie/SGP-fractie het college graag de volgende vragen stellen: 
 
 

1. Is het college het met de ChristenUnie/SGP-fractie eens dat ook de havens in en rond onze 
gemeente vatbaar zijn voor verschillende vormen van ondermijnende criminaliteit, zoals 
drugscriminaliteit en mensensmokkel? 

2. Ziet het college de meerwaarde van samenwerking van havensteden in de strijd tegen deze 
vormen van criminaliteit? Van welke samenwerking is er momenteel al sprake? 

3. Welke rol ziet de gemeente voor zich weggelegd in een samenwerking met andere 
havensteden, rederijen, havenbedrijven, havenpolitie, etc.? 

4. Is het college bereid zich in te zetten dat Vlaardingen zich aansluit bij een dergelijke 
Noordzeehavenaanpak en daarover op korte termijn in gesprek te gaan met het ministerie 
van Justitie en Veiligheid? 

 
1 https://www.parlementairemonitor.nl/9353000/1/j9vvij5epmj1ey0/vlj66aemusyv  

2 https://www.scheepvaartkrant.nl/nieuws/van-hamburg-tot-vlissingen-ondermijning-tegengaan  
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Graag vernemen wij zo spoedig mogelijk u beantwoording. 
 
 
 
Namens de ChristenUnie/SGP-fractie, 
 
 
Erik van Pienbroek 


